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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Ommíggyülés Hivatala
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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Fiatalok munkaerőpiaci integrációjának segítése Borsod-Abaúj-Zemplén megyében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai munkaerőpiaci tapasztalatok alapján és a foglalkoztatási kereslet ösztönzése érdekében a
hátrányos társadalmi csoportokhoz tartozó munkaképes munkavállalók elhelyezkedési esélyeit a
munkaügyi kormányzatnak a rendelkezésre álló eszközeivel kell segítenie . Az állásvesztések
leginkább a hátrányos helyzetű munkavállalókat érintik Borsod-Abaúj-Zemplén megyében .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :

1. A fiatalok munkaerő-piaci integrációjának és foglalkoztatási rátájának növelése érdekében 2015 -
ben külön-külön a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Kormányhivatal Foglalkoztatási F őosztálya
milyen munkaerőpiaci programokat indított?
2. Mekkora összegből és hány főt sikerült elhelyezni a programnak köszönhetően az elsődleges
munkaerőpiacon?
3. Hogyan alakult a program egy főre jutó fajlagos költsége ?
4. Mekkora összeget fordítottak egy sikeres elhelyezésre?
5. A programokra fordított összegek hazai és európai unós megoszlása hogyan alakult ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2016 . április 4 .
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